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Rozcestník      

     V létě jsme začali pracovat na rozcestníku, který bude umístěn u spodní 

zastávky. S Rosťou Haasem jsme dovezli z lesa vidlici, kterou Zdenek Dubčák 

(chata naproti Vráželům) očistil a nachystal na nátěr. Olda Kodeda dovezl z 

Karolínky stříšku. Vyrobil jsem montážní kruh z desek a provedl montáž stříšky a 

nátěr rozcestníku kvalitní lazurou. Spodní uchycení udělal na vlastní náklady 

(sponzorsky) Bořek Frenzel, který také provedl instalaci s Karlem Zikou, Ondrou 

Ficem a Laďkou (Parákovou), která se taky postarala o občerstvení. Instalace 

proběhla 11. 11., tedy na sv. Martina, protože rozcestník bude věnován památce 

na Martina Koňaříka, nezapomenutelnou podleskou osobnost. Přes zimu budou 

udělány směrovky a informační tabule a na jaře nainstalovány. 

  

 



Výsadba zeleně 

     U spodní zastávky jsme při další 

společné akci (Hadrabovi, 

Konopkovi, Zikovi., Alenka a 

Marcela) vysadili zeleň, kterou nám 

zakoupila obec – vzrostlý 

rododendron doplněný kapradinou 

pérovníkem od Konopků. Hadrabovi s Alenkou následně dovezli štěpku a 

provedli mulčování. Sazenice k horní zastávce Alenka na zimu zaškolkovala, 

výsadba se udělá na jaře. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zastřešní posezení 

 Je další plánovanou akcí. Konopkovi s Ondrou nakáceli a dovezli tyčovinu, 

kterou kluci od Paráků odkornili, je nachystaná na další použití. Čeká se na 

šindele ze střechy Radka Opluštila, budou-li použitelné, na nové nemáme, jsou 

drahé. Předpokládáme, že někdy v květnu 

bychom na tom mohli pokračovat. 

Houpací koník 

Parákovi se také postarali o instalaci 

houpacího koníka u posezení Jirkova 

alej,podle návrhu Péťa Tomečkové 

(Parákové).  Koníka nám věnovala obec a 

dovezl ho Honzík Kalaš (děkujeme).  



Spolek taky pomáhá obci při dořešení majetkoprávních vztahů týkající se místní 

komunikace ke kapli. Jsme rádi, že obec vzala na vědomí, že existují i jiné části 

obce než Světlá, nové zastávky vypadají krásně a taky pravidelná údržba a oprava 

místních komunikací je něco, nač jsme nebyli v minulosti zvyklí, takže i za ro 

obci děkujeme. 

 

Veškeré práce dělá Spolek brigádnicky, neplatíme žádné mzdy. Vše je 

společným dílem. Proto děkuji všem, kteří se na společném díle podílejí, přestože 

každý z nás má víc než dost své práce a o to cennější je, že i přesto si najde čas na 

zvelebení této naší krásně vesničky. 

 

Děkuji taky všem dárcům, jak z řad členů, kteří přispívají nad rámec členských 

příspěvků, tak i nečlenům. Pokud by někdo chtěl přispět darem, tak náš 

transparentní účet je 2402497629/2010. Nezapomeňte prosím vždy uvést jméno 

dárce a adresu, ať víme, komu věnovat klíčenku a poděkovat. 

 

Na závěr přeji jménem výboru všem pěkné a spokojené Vánoce a všestranně 

úspěšný a hlavně mírový rok 2025. 

Ing. Ladislav Konopka, předseda Spolku 

 

  


